
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw zagranicznych Witolda Waszczykowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W dniach 9–10 lipca 2017 r. odbyło się spotkanie plenarne przewodniczących Konferencji Komisji ds. 

Unii Europejskiej (COSAC) w Tallinie, w którym miałem przyjemność uczestniczyć. Tematy, które zostały 

tam omówione, to m.in. założenia raportu półrocznego, priorytety prezydencji estońskiej, kwestia startupów 

w Unii Europejskiej oraz agenda COSAC w listopadzie 2017 r. Było to nasze pierwsze spotkanie o wymiarze 

parlamentarnym podczas prezydencji estońskiej w Radzie Unii Europejskiej. 

Jednym z tematów rozmów była również inicjatywa Trójmorza, której szczyt odbył się w Polsce w dniach 

6–7 lipca 2017 r. Gościem specjalnym był prezydent USA Donald Trump. W wyniku rozmów i własnych 

przemyśleń naszło mnie pytanie: czy zasadne byłoby włączenie Albanii w struktury inicjatywy Trójmorza? 

Z wyrazami szacunku 

Jarosław Obremski 

 


